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R O M Â N I A     Nr. 3472 din 30.06.2022 
   JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI  
         BUDACU DE JOS 
 
 

P R O C E S  -  V E R B A L 
Al şedinţei ordinare a  Consiliului local al comunei  

Budacu de Jos, din data de 20 mai 2022, ora 18:00 
 
 
 

 La această şedinţă ordinară, desfășurată la sediul Primăriei comunei Budacu de Jos 
– sala Căminului cultural, convocată de către Primarul comunei prin Dispoziţia nr.34 din 
13.05.2022, au fost convocaţi toți consilierii locali și au participat 12, absent fiind d-na 
consilier local Cimuca Anca-Violeta. 

Mai participă d-l Simionca Florin-Sandu – primar, d-l Vărărean Florin-Ioan –secretar 
general al comunei Budacu de Jos. 

Se efectuează prezența și se constată că există cvorum. 
 Preşedinte de şedinţă este d-l consilier Marin Gheorghe-Ioan, care a fost ales 
preşedinte de şedinţe pentru o perioadă de 3 luni, respectiv pentru perioada aprilie - iunie 
2022. 
 D-l  preşedinte de şedinţă, supune la vot ordinea de zi: 
 1.-Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 
Budacu de Jos din data de 20 aprilie 2022; 

2.-Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului serviciului public de 
salubrizare al județului Bistrița-Năsăud, forma consolidată; 

3.-Proiect de hotărâre privind solicitarea operatorului S.C. Supercom S.A. de 
aprobare a tarifelor diferențiate aferente Contractului de concesiune nr. 1277/2018 privind 
delegarea princoncesiune a serviciului public de salubrizare, respectiv activitatea de 
colectare, transport, depozitare și transfer al deșeurilor municipale inclusiv deșeuri 
periculoase din deșeuri menajere și managementul Stațiilor de Transfer și al Centrelor de 
Colectare din județul Bistrița-Năsăud; 

4.-Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Actului adițional nr. 5 la Contractul 
privind Delegarea prin concesiune a serviciului public de salubrizare respectiv activitatea de 
colectare, transport, depozitare și transfer al deșeurilor municipale inclusiv deșeuri 
periculoase din deșeuri menajere și managementul Stațiilor de Transfer și al Centrelor de 
Colectare din județul Bistrița-Năsăud nr. 1277 din 06.12.2018; 

5.-Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetare a comunei Budacu de 
Jos pentru trimestrul I al anului 2022 pentru secţiunile de dezvoltare şi de funcţionare;  

6.-Proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri în vederea sprijinirii activităţii 
sportive pe raza comunei Budacu de Jos; 

7.-Proiect de hotărâre privind exercitarea / neexercitarea dreptului de preemţiune la 
cumpărare a imobilului situat în localitatea Budacu de Jos, nr. 185, identificat în CF 26233 
nr.cad.26233 compus din casă şi anexe în suprafaţă de 677 m.p., împreună cu terenul 
aferent în suprafaţă de 2495 m.p; 

8.-Proiect de hotărâre privind aprobarea exploatării și vânzării masei lemnoase din 
partizii 2200147601630 drum 1.113A și 2200147601790 drum 1.118B, 119A; 

9.-Proiect de hotărâre privind stabilirea unor măsuri în vederea desfășurării unor 
activități cu caracter ocazional de către zilieri; 

10.-Diverse. 
Înainte de supunerea la vot a ordinii de zi, se propune de către d-l Primar 

suplimentarea primului punct, astfel încât să se supună la vot și Procesul-verbal al ședinței 
extraordinare din data de 16 mai 2022, întrucât această ședință extraordinară a avut loc 
după convocarea prezentei ședințe ordinare. 
 Ordinea de zi, cu modificarea solicitată de către d-l primar, este aprobată cu 
unanimitatea consilierilor prezenţi. 
 Se trece apoi la discutarea punctelor înscrise pe ordinea de zi:  
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1.-Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 
Budacu de Jos din data de 20 aprilie 2022; 

D-l președinte de ședință: Procesul-verbal al ședinței anterioare, transmis înainte de 
începerea ședinței d-lor consilieri, se supune la vot. 

Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Procesul-verbal a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 

Aprobarea procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 
Budacu de Jos din data de 16 mai 2022; 

D-l președinte de ședință: Procesul-verbal al ședinței anterioare, transmis înainte de 
începerea ședinței d-lor consilieri, se supune la vot. 

Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Procesul-verbal a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 

2.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.2, Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Regulamentului serviciului public de salubrizare al județului Bistrița-Năsăud, 
forma consolidată.  

D-l primar Simionca Florin-Sandu: se propune aprobarea Regulamentului conform 
materialelor transmise d-lor consilieri, în principal presupunând colectarea din poartă-n 
poartă, selectiv, a deșeurilor reciclabile hârtie și sticlă.. 

D-l președinte de ședință Marin Gheorghe-Ioan: Întrebări dacă mai sunt? Atunci 
supun la vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu 9 voturi ”pentru”, o abținere (d-l Strugari Nelu-Vasile) și două voturi ”împotrivă” 
(d-nii Gălățeanu Adrian-Ionel și Moldovan Bogdan-Cătălin). 

3.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.3, Proiect de hotărâre privind 
solicitarea operatorului S.C. Supercom S.A. de aprobare a tarifelor diferențiate aferente 
Contractului de concesiune nr. 1277/2018 privind delegarea princoncesiune a serviciului 
public de salubrizare, respectiv activitatea de colectare, transport, depozitare și transfer al 
deșeurilor municipale inclusiv deșeuri periculoase din deșeuri menajere și managementul 
Stațiilor de Transfer și al Centrelor de Colectare din județul Bistrița-Năsăud. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: se supune spre aprobare solicitarea operatorului 
S.C. Supercom S.A. de aprobare a tarifelor diferențiate, conform materialelor transmise d-
lor consilieri. Se măresc tarifele pentru serviciile prestate de operatorul SC Supercom SA, 
pentru populație însă rămân aceleași pentru acest an. 

D-l președinte de ședință Marin Gheorghe-Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la 
vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu 9 voturi ”pentru” și trei voturi ”împotrivă” (d-nii Banyai Daniel, Moldovan Bogdan-
Cătălin și Strugari Nelu-Vasile). 

4.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.4, Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Actului adițional nr. 5 la Contractul privind Delegarea prin concesiune a 
serviciului public de salubrizare respectiv activitatea de colectare, transport, depozitare și 
transfer al deșeurilor municipale inclusiv deșeuri periculoase din deșeuri menajere și 
managementul Stațiilor de Transfer și al Centrelor de Colectare din județul Bistrița-Năsăud 
nr. 1277 din 06.12.2018. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: se propune aprobarea încheierii unui act adițional 
corespunzător celor două Proiecte de hotărâre anterior aprobate, conform materialelor 
transmise d-lor consilieri. 
 D-l președinte de ședință Marin Gheorghe-Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la 
vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu 9 voturi ”pentru” și trei voturi ”împotrivă” (d-nii Banyai Daniel, Moldovan Bogdan-
Cătălin și Strugari Nelu-Vasile). 

5.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.5, Proiect de hotărâre privind 
aprobarea execuţiei bugetare a comunei Budacu de Jos pentru trimestrul I al anului 2022 
pentru secţiunile de dezvoltare şi de funcţionare. 
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D-l primar Simionca Florin-Sandu: se propune aprobarea execuţiei bugetare a 
comunei Budacu de Jos pentru trimestrul I al anului 2022, conform raportului transmis d-lor 
consilieri. 
 D-l președinte de ședință Marin Gheorghe-Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la 
vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți  
 6.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.6, Proiect de hotărâre privind 
stabilirea unor măsuri în vederea sprijinirii activităţii sportive pe raza comunei Budacu de 
Jos. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: se propune încheierea unui act adițional la 
Contractul de asociere cu „Clubul Sportiv Progresul” Jelna, urmând a se aloca, pentru acest 
an maxim 30,00 mii lei, pentru activități sportive și prestări servicii (antrenor fotbal) 

 D-l președinte de ședință Marin Gheorghe-Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la 
vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 
 7.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.7, Proiect de hotărâre privind 
exercitarea / neexercitarea dreptului de preemţiune la cumpărare a imobilului situat în 
localitatea Budacu de Jos, nr. 185, identificat în CF 26233 nr.cad.26233 compus din casă şi 
anexe în suprafaţă de 677 m.p., împreună cu terenul aferent în suprafaţă de 2495 m.p. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: Proprietarul casei monument istoric din localitatea 
Budacu de Jos, nr. 185, d-l Stan Marius-Daniel, dorește să o înstrăineze, iar UAT are drept 
de preempțiune, întrucât Direcția Județeană pentru Culte nu intenționează să își exercite 
acest drept. Se propune cum doresc domnii consilier, întrucât nu sunt prevăzute sume în 
buget cu această destinație. 

D-l consilier Banyai Daniel: casa este dărăpănată.  
D-l președinte de ședință Marin Gheorghe-Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la 

vot cine este pentru exercitarea dreptului de preempțiune? Dacă nimeni nu este pentru, 
atunci supun la vor cine este pentru neexercitarea dreptului de preempțiune. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre privind 
neercitarea dreptului de preempțiune a fost adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor 
prezenți. 
 8.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.8, Proiect de hotărâre privind 
aprobarea exploatării și vânzării masei lemnoase din partizii 2200147601630 drum 1.113A 
și 2200147601790 drum 1.118B, 119A. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: este vorba de 2 variante de acces, de drum, una 
exploatată de primărie și alta de către SC Aldro Forest SRL, conform apv-urilor transmise și 
d-lor consilieri.  

D-l consilier Moldovan Bogdan-Cătălin: care este prețul.  
D-l primar Simionca Florin-Sandu: pentru varianta exploatată de Primărie este4 320 

lei/m.c. cu transport, iar pentru cealaltă partidă este de 126 lei / m.c. 
 D-l președinte de ședință Marin Gheorghe-Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la 

vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 
 9.-D-l președinte de ședință: trecem la punctul nr.9, Proiect de hotărâre privind 
stabilirea unor măsuri în vederea desfășurării unor activități cu caracter ocazional de către 
zilieri. 

D-l primar Simionca Florin-Sandu: se intenționează angajarea zilierilor pentru curățare 
pomi, întreținere parcuri, grădini, terenuri de sport, maxim 10 persoane/zi, urmând ca 
aceste persoane să fie plătite cu 124,54 lei / zi, cca. 70-80 lei / zi net..  

D-l consilier Moldovan Bogdan-Cătălin: se vor găsi oameni de lucru.  
D-l primar Simionca Florin-Sandu: persoanele ziliere vor fi în coordonarea consilierilor 

personali care au discutat în principiu cu mai multe persoane care doresc. 
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 D-l președinte de ședință Marin Gheorghe-Ioan: Întrebări dacă sunt? Atunci supun la 
vot. 
 Secretarul general al comunei, d-l Vărărean Florin-Ioan: Proiectul de hotărâre a fost 
adoptat cu unanimitatea de voturi a consilierilor prezenți. 

10.-Diverse. 
  D-l consilier Banyai Daniel: se mai organizează măcar un târg pe raza comunei ? 
 D-l Primar Simionca Florin-Sandu: deocamdată este pesta porcină și sunt 
suspendate. Se va încerca reluarea activităților. 

D-l consilier Moldovan Bogdan-Cătălin: se continuă lucrarea de canalizare?  
D-l primar Simionca Florin-Sandu: se va continua, s-au întocmi dispozițiile necesare 

de către dirigintele de șantier. 
 Întrucât nu mai sunt puncte de pe ordinea de zi de discutat și nici un consilier nu mai 
dorește să ia cuvântul, d-l președinte de ședință, declară ședința închisă. 

Drept pentru care s-a redactat şi semnat prezentul proces-verbal. 
 
 
 
 

    PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                         CONTRASEMNEAZĂ 
    MARIN GHEORGHE- IOAN                    SECRETAR  GENERAL, 
          VĂRĂREAN FLORIN-IOAN 
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